
Notulen algemene ledenvergadering BV de Stolp 2024

Datum: 03-06-2024
Aanwezigen: Mark Janssen, Susanne Hoogendoorn, Erwin van der Sluit, Rieke Hof-
van Run, Ruben Kneppers, Jesse Jacobs, Sam Kuipers, Carolien Schouten, Sonja 
Veer, Nanda Kranenburg-Abercrombie, Erwin Vlaar, Guus Cocx en Emma 
Kaandorp
Voorzitter: Mark Janssen
Notulist: Susanne Hoogendoorn

1. Opening
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom.

2. Behandeling notulen van vorige ledenvergadering op 12-05-2023
Hierover zijn geen vragen en deze zijn vastgesteld.

3. Kort jaaroverzicht
Ledenaantal
Het ledenaantal van de jeugd is gestegen naar 13 leden.
Het aantal seniorleden is afgenomen tot 14 leden. 
Competitie
Het team heeft 5de divisie gespeeld en dit is goed gegaan. Erwin heeft besloten 
om bij het Vennewater te gaan spelen. Mark, Sam en Jesse zullen hem gaan 
vervangen en het team gaat dan 6de divisie spelen.

4. Financiële aangelegenheid
Inkomsten/uitgaven en begroting
Rieke geeft uitleg over de inkomsten en uitgaven van seizoen 2023-2024. Er is 
iets meer begroot dan uiteindelijk uitgegeven, dit komt mede door hogere 
sponsorgelden. Er is €1000,- winst gemaakt. 
De begroting is opgesteld:

- Inkomsten vanuit de contributie zal wat lager liggen, omdat het senioren 
ledenaantal verminderd is.

- Sponsorgelden ligt iets hoger vanwege meer jeugdleden.
- Wat meer begroot voor de veren shuttles, hier wordt veel mee gespeeld.

De financiën gaat Rieke voortaan digitaal bijhouden, dit was het laatste jaar dat 
het op papier gedaan is.

De nieuwe kleding die Erwin geregeld heeft, daarvan komt nog een rekening. Wil 
ieder die zo snel mogelijk voldoen?!

Contributie
- Jeugd: €65,-
- Senioren: €126,- Dit is €20,- minder dan afgelopen seizoen, met rede om 

het aantrekkelijker te maken om te komen badmintonnen voor nieuwe 
leden.

- Competitie spelers betalen €25,- extra

Kascommissie
Sam Kuipers en Carolien Schouten hebben samen de kascontrole verricht en de 
balans is akkoord bevonden. Volgend jaar zal Carolien Schouten met Nanda 
Kranenburg-Abercrombie de kascommissie vormen.



Subsidie Zuydoutaerlandt
De subsidie is aangevraagd en zal naar alle waarschijnlijkheid ook toegekend 
worden. De hoogte is nog niet bepaald maar zal rond de €3200,- liggen.

5. Verkiezing bestuursleden
Er zijn dit jaar geen aftredende bestuursleden dus er hoeft geen verkiezing plaats
te vinden.

6. Training seizoen 2024/2025
Erwin van der Sluis zal aankomend seizoen de jeugd weer training geven op 
maandagavond van 19 tot 20 uur. Erwin heeft aangegeven dat dit het laatste jaar
is dat hij dit op zich zal nemen.

De senioren zullen aankomend seizoen het eerste uur ook gaan trainen, zij zullen 
dit zelf op zich nemen. Daarnaast zal er een training kunnen zijn voor beginnende
badmintonners die nieuw lid worden, deze zal gegeven worden wanneer nodig. 
Dit zal ook vermeld worden op de site.

7. Mededelingen
De Stolp bestaat op 7 mei 2025, 40 jaar. Er zal door het bestuur nagedacht 
worden hoe dit gevierd gaat worden.

Er zal een toernooi georganiseerd worden voor de senioren en jeugd, dit zal 
plaats vinden eind maart. Datum wordt snel bekend gemaakt zodat ieder 
aanwezig kan zijn.

8. Rondvraag
Guus: 
Kan er doorgespeeld worden in de schoolvakantie? -> Dit kan voor de senioren 
maar Erwin geeft aan dit voor de jeugd niet te willen.  Rieke gaat kijken of de zaal
extra gehuurd kan worden en wat de kosten hiervan zijn.

Sam:
Kan er in de maand juni ook nog gespeeld worden? -> Dit jaar uitwisseling 
geweest met BC Bergen, zij kwamen in mei badmintonnen in Koedijk en de Stolp 
kan in juni bij hun badmintonnen. Dit voor aankomend seizoen ook zo houden.

Erwin:
Bestellen van de veren shuttles mag iemand anders op zich nemen aangezien 
Erwin competitie gaat spelen bij het Vennewater. De veren shuttles zijn nu op en 
voor aankomend seizoen zullen er nieuwe besteld moeten worden. Ruben gaat 
dit overnemen.
De voorraad nylon shuttles is nu nog 8 kokers.

Hoe zit het met de ledenwerving? 
- Er zijn in bepaalde maanden dat mensen opzoek zijn naar een nieuwe 

sport advertenties beschikbaar op google -> Ruben
- Alkmaar sport opnieuw inschakelen voor de jeugd -> Mark
- Website updaten met speeldata voor volgend seizoen, les voor beginners, 

10 rittenkaart 
-> Ruben

- Social media opzetten en bijhouden; facebook en Instagram -> Sam

9. Sluiting



De voorzitter bedankt ieder voor zijn komst en er zal nog een drankje vanuit de 
vereniging gedronken worden.


